
معادله چندمجهولی قلعه نویی، سپاهان و فدراسیون
بلاتکلیفیادامهدارنیمکتتیمملی

بعد از پایــان بازی با عــراق که تقریباً 
ســه ماه قبل برگزار شــد، فدراسیون 
می دانست که کار ویلموتس در ایران 
به پایان رســیده و خیلی زود هم این 
موضوع را رســانه ای کــرد. از همان 
مقطع به خاطــر دو باخت متوالی برابر 
بحرین و عراق همه می دانســتیم که 
اوضاع تیم ملی مســاعد نیست و باید 
هرچه زودتر ســرمربی جدید معرفی 
شود تا سروسامانی به فوتبال ملی ایران 
بدهد. بــا این حال، فدراســیون هنوز 
نتوانسته بعد از گذشت سه ماه سرمربی 
تیم ملی را معرفی کند؛ درشرایطی که 
انتخابات ماه آینده فدراسیون فوتبال 
 هم شــاید برخی معــادلات را برهم

 بزند.
سپاهانکوتاهنمیآید

با اینکه فدراسیون فوتبال چند 
روزی است برای هدایت تیم ملی به نام 
امیر قلعه نویی رسیده و برای معارفه این 
مربی به عنوان سرمربی نیاز به رضایت 
باشگاه ســپاهان دارد، هنوز نتوانسته 
رضایت این باشــگاه اصفهانی را جلب 
کند. با اینکــه پیش بینی می شــد با 
ورود وزارت ورزش و اصرار مســئولان 
فدراسیون، سپاهانی ها رضایت سرمربی 
خود را صادر کنند، با گذشت چند روز 
این باشگاه از موضع خود یعنی مخالفت 

با جدایــی قلعه نویی کوتــاه نیامده و 
مذاکرات به بن بست خورده است.

وعدههایــیکــهعملی
نمیشوند

در یک مــاه اخیــر بارها مســئولان 
فدراســیون فوتبال وعــده دادند که 
طی چند روز آینده ســرمربی تیم ملی 
معرفی می شــود و حتی وزیر ورزش 
 نیــز چندباری ایــن جملــه را تکرار 

کرده است.
 با این حال، این وعده ها به هیچ عنوان 
عملی نشده و بلاتکلیفی محض، نیمکت 
تیم ملی را تحت تأثیر خــود قرار داده 
اســت. منتفی شــدن حضور برانکو و 
هرمربی خارجی دیگــری و بعد از آن 
هم کنار گذاشته شــدن علی دایی در 
رقابت با قلعه نویی، این رالی را به خط 
پایان نزدیک کرده بــود، اما مذاکرات 
صورت گرفته چیزی جــز بلاتکلیفی 
و تأثیــر منفی روی جو تیم ســپاهان 
نداشته و هر روز فشار را روی فدراسیون 

بیشتر از قبل می کند.
اصرارعجیبفدراسیونبه

معرفیسرمربی
درحالی که بعــد از جدایی ویلموتس 
نــام وحید هاشــمیان، دســتیار او و 
مهاجم ســابق تیم ملی که دوره های 
مربیگــری پیشــرفته ای را در آلمان 

سپری کرده، به عنوان گزینه سرمربی 
موقت مطرح بود، فدراسیون به دنبال 
انتخاب سرمربی دایمی و عقد قرارداد 
تا جام جهانی ۲۰۲۲ پیــش رفت که 
در این امر تاکنون ناموفق بوده اســت. 
به نظر می رســد اصرار فدراسیون به 
انتخاب ســرمربی در کوران مسابقات 
لیگ و با گزینه های محدود ایرانی خیلی 
هم بجا نیســت و به جز ایجاد حاشیه 
راه به جایی نمی برد. تیم ملی دو بازی 
نســبتاً آســان را برابر هنگ کنگ در 
تهران و کامبوج در کشــور حریف در 
نوروز ۹۹ پیش رو دارد و سپس باید تا 
خردادماه صبر کند تا دو بازی حساس و 
کلیدی برابر بحرین و عراق از راه برسد. 
شــاید بهترین گزینه همــان انتخاب 
یک سرمربی موقت بود تا سر صبر و با 
حوصله بیشتر فدراسیون بتواند گزینه 
مدنظر خود را برای دو بازی حســاس 
برابر عراق و بحرین انتخاب کند. وحید 
هاشمیان هم چندان مربی بی تجربه و 
کوچکی نیست که کارشناسان بخواهند 
علیه انتخاب او به عنــوان مربی موفق 
جبهه بگیرند. اگر قرار باشــد تیم ملی 
ایران نتواند در تهران از سد هنگ کنگ 
عبور کند؛ حالا با ســرمربیگری وحید 
هاشمیان یا هر فرد دیگری، پس بهتر 
اســت خیلی به دو بازی بعدی مقابل 

عراق و بحرین هم امیدوار نباشیم.
دســترئیسآیندهراباز

بگذارید
تصور کنید که ســپاهان هم رضایت 
قلعه نویی را صادر کــرد و قرارداد این 
مربی تا جام جهانی ۲۰۲۲ امضا شــد، 
اما وضع فدراســیون را هم باید درنظر 
گرفــت. بعد از اســتعفای مهدی تاج، 
حیدر بهاروند به عنوان سرپرست موقت 
تا انتخابات ۲۵ اســفندماه فدراسیون 
اداره فوتبال را برعهده دارد، اما مشخص 
نیست چه کســی ۴۰ روز دیگر روی 
صندلی ریاست فدراسیون می نشیند. 

حالا اگر قلعه نویی یا هر مربی دیگری که 
به عنوان سرمربی تیم ملی در این مقطع 
انتخاب شود، چه کسی می تواند تضمین 
بدهد که رئیس بعدی فدراســیون هم 
می تواند با او کار کند؟ با توجه به شرایط 
فدراســیون فوتبال بهتر است وزارت 
ورزش به ماجرا ورود کند و با هماهنگی 
فدراسیون یک مربی موقت را برگزیند تا 
هم سپاهان به عنوان یکی از نماینده های 
ایران در لیگ قهرمانان آســیا آسیب 
نبیند، هم اینکه ســرمربی تیم ملی با 
 نظر رئیس بعدی فدراســیون انتخاب 

شود.

 پروین و رهبری فرد دوباره 
با هم آشتی کردند

خبــرآنلاین:در حاشــیه بازی دوســتانه 
منتخب پیشکسوتان پرسپولیس و استقلال 
با تیم آتش نشانان دو پیشکسوت سرخپوش 
با هم آشتی کردند. در حاشیه برگزاری بازی 
دوستانه بین تیم های آتش نشانان با منتخب 
پیشکسوتان پرسپولیس و استقلال علی پروین 
هم حضور پیدا کرد. حمید اســتیلی که بانی 
برگزاری این بازی به مناسبت سالگرد شهدای 
حادثه پلاسکو است از این فرصت استفاده کرد 
و بهروز رهبری فرد و علی پروین که مدتی بود 

از هم کدورت داشتند را آشتی داد. 
رهبری فــرد در این دیدار رو بــه علی پروین 
گفت: علی آقا شما مثل پدر من می مانید. اگر 
اختلافی هم به وجود آمــده مقصر اطرافیان 
هستند که شــیطنت کردند. شما شناسنامه 
پرسپولیس هســتید و من همیشــه شما را 
دوست داشتم و دارم. همیشه شهامت داشتم 
حرف هایم را زده ام. پروین هم به شــوخی به 
رهبری فرد گفت: آقا بهروز با کسی تعارف نکن. 

در مصاحبه هایت همه را بزن.

واکنش مهاجرانی برای هدایت 
تیم ملی ایران

ورزشسه:سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال 
ایران اعــلام کرد مذاکــره ای با مســئولان 
فدراســیون برای حضور در ســمت مدیریت 
فنی تیم ملی نداشته است. بعد از مخالفت های 
سفت و سخت باشگاه سپاهان و کارخانه فولاد 
مبارکه سپاهان اصفهان با جدایی امیر قلعه نویی 
شایعاتی درباره احتمال منتفی شدن حضور این 
مربی در تیم ملی مطرح شد. در این خصوص 
گفته می شود که وحید هاشــمیان به عنوان 
ســرمربی موقت هدایت تیم ملی را برعهده 
می گیرد و مقابل هنگ کنــگ و کامبوج روی 
نیمکت می نشــیند و در این مدت حشــمت 
مهاجرانی مدیریت فنی تیم را برعهده خواهد 
داشت. حشمت مهاجرانی که در سال های دور 
سرمربی تیم ملی بوده و افتخارات زیادی نیز به 
دست آورده اما از حضورش در سمت مدیریت 
فنی تیم ملی بی خبر است. او در تماس کوتاهی 
با خبرنگار ما در این باره گفت: »هیچ صحبتی با 
مسئولان فدراسیون فوتبال نداشتم و از اینکه 
مدیرفنی تیم ملی شوم، بی خبر هستم. با این 
حال اگر پیشنهادی به دستم برسد روی آن فکر 

کرده و پاسخم را اعلام می کنم.«
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ورزش
Sport9 ویسی:خوشحالمبهلیگبرتربرگشتم 

شناخت کاملی از تیم پیکان دارم
سرمربی جدید تیم فوتبال پیکان تهران گفت: 
پیکان تیم قابل احترامی اســت. من دانسته به 
پیکان آمدم و شرایط را بررسی کرده بودم. بچه ها 
را کاملًا می شــناختم. عبداله ویسی، سرمربی 
جدید تیم فوتبال پیکان تهران ســاعاتی پس از 
انتخابش به عنوان جانشــین حسین فرکی در 
جلسه تمرینی این تیم حاضر شد و پیش از معارفه 
به بازیکنان، پاسخگوی سؤالات خبرنگاران بود. 
ویسی در ابتدا گفت: بعد از اینکه فرکی استعفا داد، 
صحبتی که با مدیریت داشتم تیم را خوب دیدم. 
تیم فرکی همیشه خوب و قابل احترام بوده و از او 
تشکر می کنم. خیلی ها می خواستند به این تیم 
بیایند که شانس به من رو کرد. من خوشحالم که 
به لیگ برتر برگشتم. گزینه های دیگری هم بودند 
که برنامه های من مورد قبول واقع شد. امیدوارم 
همه کمک کنند تا نتایج خوبی با سابقه پیکان در 
لیگ داشته باشیم. ویسی درباره شرایط بازیکنان 
تیم پیکان گفت: شرایط تیم از نظر بازیکن خوب 
است و در همه پســت ها بازیکن شناخته شده، 
خوب و قابل احترام حضــور دارد. از نظر نتایج 
آنچه که باید نشد و من برای این کار آمدم. شاید 
مسائلی بوده که آقای فرکی تحمل نکرد و بیرون 
رفت. او می توانست روند رو به بالایی داشته باشد 
که نشــد. پیکان تیم قابل احترامی اســت. من 
دانسته به پیکان آمدم و شرایط را بررسی کرده 
بودم. بچه ها را کاملًا می شناختم. 7 بازیکنی که 
در تیم شاهین بوشهر مد نظر من بودند به اینجا 
آمدند. بچه ها را می شناسم امیدوارم در لیگ قابل 
احترام بازی کنیم. وی در پاسخ به این سؤال که 
پیکان در لیگ می ماند یا خیر گفت: شک نکنید. 
هر مربی دیگری می آمد می دانست تیم در لیگ 
می ماند وگرنه هیچ مربی دوست ندارد خودش 

را خراب کند. 

خبر ویژه  

اوساگونا مثل دیاباته!استقبال کم هواداران از دربی پایتخت؛ فقط 17 هزار بلیت فروخته شد!
طبق اعلام سامانه بلیت فروشی دیدار تیم های پرسپولیس و استقلال، تا ساعت ۱۵ روز سه شنبه ۱7 هزار بلیت شهرآورد توسط 
هواداران استقلال و پرسپولیس خریداری شده که بیش از نیمی از این بلیت ها را هواداران پرسپولیس خریده اند. طبق اعلام سامانه 
بلیت فروشی دیدار تیم های پرسپولیس و استقلال، فروش بلیت برای هواداران از ساعت هشت صبح روز دوشنبه ۱۴ بهمن آغاز 
شده و تا ساعت ۱۵ روز سه شنبه ۱۵ بهمن تعداد ۱7 هزار بلیت برای جایگاه های مختلف استادیوم آزادی توسط هواداران استقلال 
و پرسپولیس خریداری شده است. براساس اعلام رسمی مسئولان مربوطه، بیش از نیمی از بلیت های به فروش رفته توسط هواداران 
پرسپولیس خریداری شده است. همچنین هواداران دو تیم استقلال و پرسپولیس تا دقیقه 7۰ بازی شهرآورد فرصت دارند که برای 

حضور در استادیوم آزادی از سامانه بلیت فروشی بلیت تهیه کنند.

کریستین اوساگونا در دو هفته ابتدایی حضورش در پرسپولیس عملکرد خیلی خوبی در ترکیب قرمزها نداشت، اما امید هواداران 
پرسپولیس به آینده تیم شان با این بازیکن است. کریستین اوساگونا یکی از خریدهای نیم فصل پرسپولیس بود. قرمزها در کنار 
آنتونی استوکس، اوساگونا را هم به ترکیب نیم فصل دوم خودشان اضافه کردند. این مهاجم که سابقه بازی در ذوب آهن را هم 
دارد، اما در دو بازی ابتدایی خودش در پرسپولیس درخشش خوبی نداشته است. اوساگونا هنوز آن طور که باید در ترکیب تیم 
یحیی ظاهر نشده و همین باعث شده انتقاداتی به عملکرد او وارد باشد. نکته قابل توجه این است که اوساگونا در وضعیت هفته های 
ابتدایی دیاباته است. شیخ دیاباته هم در هفته های ابتدایی و در ترکیب استقلال عملکرد خوبی نداشت و با گذشت چند هفته تازه 

روی دور افتاد. انتظار پرسپولیسی ها از اوساگونا هم دقیقاً همین است.


